
ęr. B<ł'...-'rtw /,l"fr,. Sa*ą!"e__

Sanok, dnia 27 .0ż.2019 r 
"

Przewodniczący
Rady Miasta w Sanoku
mgr Andrzej Romaniak

Interpelacia radnego Macieja Drwięgi w sprawach zwiqzanych z ulicq StróŻowskq

Mając świadomośc, że zarządcą ulicy Stróżowskiej jest Powiat Sanocki kieruję

do Burmistrza Miasta Sanoka prośbę o pomoc w wyjaśnieniu ponizszych kwestii oraz

odpowiedzi na postawione pytania, nurtującę w coraz większym stopniu mieszkańców

dzielnicy Posada, a można domniemywaó, że w duzym stopniu takżę wszystkich

mieszkańców naszego miasta:

l.Na jakim etapie znajduje się zapowiadana budowa Zakładu Karnego ? Czy

w zakręsie dotyczącym szczegółów tego przedsięwzięcia planowane są jeszcze jakieŚ

konsultacj e bądź spotkania informacyj nę z zaintęresowanymi mięszkańcami ?

Z.Czy po zakończęniu prac związanych z budową obwodnicy planowany jest jakiś

remont ulicy Strózowskiej oraz czy p\anuje się podjęcie starań o wykonanie zjazdu

z obwodnicy na wysokości tej ulicy ?

3.Kto jest pomysłodawcą budowy sortowni śmieci przy uI. Strózowskiej ? W związku

z tym, że mieszkańcy mieli okazję dowiedzieć się o tych planach w Pierwszej

kolejności z mediow - proszę o precyzyjną odpowiedź kiedy planuje się zorganizowaĆ

konsultacj ę otaz spotkanie informacyjne w tej istotnej dla nich sprawie ?

 .Czy jest szansa na usprawnienię wyjazdu ze Stróżowskiej w ulicę LiPińskiego?

Skrzyzowanie to korkuje się zwłaszcza w godzinach porannych pomiędzy godziną

7.00 a 8.00 oraz popołudniowych miedzy 15.00 a 16.00.

Uprzejmie proszę o podjęcie

wyczerpuj ących informacj i.
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